
Στα  Γαλλικά  τα  επίθετα  συμφωνούν  κατά  γένος  και  αριθμός  με  τα
ουσιαστικά που συνοδεύουν

Πχ De l’eau froide= κρύο νερό

Des plats chauds= ζεστά πιάτα

Masculin/  Féminin

Αρσενικό/ Θηλυκό

Γενικός κανόνας

Για να σχηματίσουμε το θηλυκό ενός επιθέτου προσθέτουμε ένα e.

Έτσι έχουμε:

Petit/ petite = μικρός/μικρή

Grand/ grande= μεγάλος/η 

Chaud/chaude= ζεστός/η

Froid/froide= κρύος/α

Άλλες περιπτώσεις

1. Όσα αρσενικά τελειώνουν ήδη σε e στο θηλυκό τους παραμένουν ίδια

Έτσι έχουμε:

Mince/mince= αδύνατος/ η 

Rapide/ rapide= γρήγορος/η 

2. Όσα  αρσενικά  τελειώνουν  σε  ien σχηματίζουν  το  θηλυκό  τους  σε
ienne

Έτσι έχουμε:

Italien/ italienne= ιταλός/ιταλίδα



Κάποια ανώμαλα επίθετα 

Bon/ bonne= καλός/ καλή

Gros/ grosse= χοντρός/η

Long/ longue= μακρύς/ μακριά 

Frais/ fraîche= φρέσκος/ φρέσκια 

Beau- bel/ belle= όμορφος/η 

Epais/ épaisse= παχύρευστος/η, παχύς/ παχιά 

Doux/ douce=μαλακός/η, γλυκός/γλυκιά 

Blanc/ blanche= άσπρος/η  

Délicieux/ délicieuse= νόστιμος/η  

Nouveau- nouvel/ nouvelle= καινούριος/ καινούρια 

Singulier/ Pluriel

Ενικός/ Πληθυντικός

Γενικός Κανόνας

Για να σχηματίσουμε τον πληθυντικό ενός επιθέτου προσθέτουμε ένα  s στον
ενικό.

Έτσι έχουμε :

Petit/ petits= μικρός/ μικροί

Petite/ Petites= μικρή/ μικρές

Mince/ minces= αδύνατος-η/ αδύνατοι-ες

Άλλες περιπτώσεις

1. Όσα επίθετα τελειώνουν στον ενικό σε s, στον πληθυντικό παραμένουν
ίδια
Έτσι έχουμε:
Gros/ gros= χοντρός/ χοντροί
Frais/ frais= φρέσκος/ φρέσκοι

2. Όσα επίθετα τελειώνουν στον ενικό σε x, στον πληθυντικό παραμένουν
ίδια.
Έτσι έχουμε:
Doux / doux= μαλακός/ μαλακοί



Apres  avoir  lu  la  théorie  de  la  grammaire,  essayez  à  faire  les  deux
exercices de l’image.

Μετά αφού διαβάσετε την θεωρία της γραμματικής, προσπαθήστε να κάνετε
τις δύο ασκήσεις της εικόνας

Exercice 5

Choisissez la bonne réponse (soulignez le mot) 

Επιλέξτε την σωστή απάντηση ( υπογραμμίστε την λέξη)

a) Rouges/ rouge             vert/verte
b) Petites/ petits               rondes/ ronde
c) Bon/bons                     nouveaux/nouvelle



d) Longs/ longues            grandes/ grands
e) Sale/ sales 
f) Blanc/ blanche             vieille/vieux

Exercice 6

Accordez les adjectifs

Κάντε την συμφωνία των επιθέτων

(petit) petite

(parfait) parfaite

(froid) froides 

(chaud) chauds

(italien) italiennes

(délicieux) délicieuse

(frais) fraîche

(grand) grande

(rapide) rapides

(bon) bonne

(joli) jolie

(excellent) excellente 

      


